
 Møtereferat - Hovedstyret – 18. september 2023 

 Til stede: 
 Dag, Maren, Teresa, Sebas�an, Jonas, Lars, Beate, Hans Erik, Roar 

 Forfall:  Angela, Marius 

 #  Møtereferat Hovedstyret FIF 8. august 2023  Ansvar  Frist 

 23/45  Godkjenne referat forrige møte (8. august). 
 Referatet ble godkjent  . 

 Styret  - 

 23/46  Organisering av styrearbeid, møtekalender, rutiner 
 forberedelser møter, saksdokumenter, kommunikasjon 
 svarrutiner 

 Dag har på HS-disken under styremøter/2023 laget en folder for 
 hver måned ut året. I disse folderne legger vi inn dokumenter etc 
 som skal behandles på styremøte den aktuelle måneden. 

 Samtlige må lese seg opp på sakene før møter og dokumentene 
 må være på plass i god �d før møtene. 

 Saker der Beate er involvert må varsles i god �d på forhånd. 

 Neste møte: 
 Onsdag 18. oktober kl.19:30, Onsdag 8. november kl.19:30, 
 Onsdag 6. desember kl.19:30. Alle møtene på klubbhuset evt 
 Teams. 

 Dag  Innen neste 
 møte 

 23/47   Regnskap 

 Til orientering. 

 Beate  - 

 23/48  Gruppene  

 -Aktivitet og rekruttering, samordning, allsport  

 Allidrett: 
 Rebekka ønsker å slutte som leder i Allidretten. Anita 
 Hærås er positiv til å overta for Rebekka. Dag sender 
 inn innkalling til ekstraordinært årsmøte med en sak 
 på agenda: Velge leder for allidrettene (stiller ut året). 
 Anita har allerede politiattesten i orden. 

 Dag 

 - 

 18.sept. 



 Håndball: 
 Jobber med rekruttering. 

 Fotball: 
 G15 og 2012 OK, 2013 OK, 2015 jobbes med å skaffe 
 trenere. 2016 har fortsatt trenere. 2017/18 totalt 32 
 spillere nå, har hatt oppstartsmøte med foreldrene. 
 Fått 2 trenere fra 2018 og 2 fra 2017, har pt hatt 3 
 treninger. 
 m 
 Styrke: 
 Medlemsmassen er uforandret. Hatt kostnader til nye 
 tredemøller og flytting av alarmanlegg. Fortsetter 
 dugnadsarbeidet. 

 Innebandy: 
 2015..2017 er en voksende gruppe med 4..5 nye 
 spillere siden skolestart. 2012..2014 her er det få på 
 trening og flere som spiller fotball. Fotball og 
 innebandy har treninger samtidig. Det er uheldig. 
 Gruppene må snakke sammen for å få dette til å gå 
 opp. 

 Tiltak: Vi ser på en subsidieringsmodell: Det lages en 
 kampanje med gratis trening i håndball for nye lag 
 f.eks fra januar måned. Trenerne får lov til å trene 
 gratis hos Styrke. 

 Og; Hvis et mellomlegget opp til 1500,-, på 
 treningsavgiften betales, så kan barna (opp til 18 år) 
 trene valgbar idrett. 

 Gr.lederne 

 Maren/Seb 

 Dag 

 ASAP 

 18.sept. 

 18.sept. 

 23/49  FIF-huset 
 -Etablere arbeidsgruppe for langsiktig plan renovering 
 og utleie 

 Vi bør dra i gang den årlige dugnaden igjen. 

 Vedlikehold og rep. av klubbhuset: 
 Ønsker å knytte til oss en fagspesialist som kan hjelpe 
 oss med råd, prioriteringer og anbudsinnbydelser. 
 Lasse er ønsket. Lars kan være styrets koordinator. 
 Etablere kontakt med Lasse og lage overenskomster 

 Styret 

 Jonas/Lars 

 Ila. oktober 

 Asap 

 23/50  FIF-styre og trenerseminar November 2023 
 -Visjon for FIF 
 -Kvalitet på våre tilbud 



 -Trenerkompetanse 

 Planlegge og gjennomføre en lørdag med 
 møtevirksomhet, god mat, drikke.  Dag  En lørdag: 

 11 eller 18 
 november. 

 23/51  UAS 
 -Utstyr er levert. Planlegging offisiell oppstart. 

 Må invitere Sp.Bank stiftelsen, NK og Energihuset til 
 offisiell åpning. En prøvegjennomføring først. Dag 
 behøver hjelp til å gjennomføre arrangementet. 
 Optimalt med hver fredag kl. 16..18. Dag kontakter 
 FAU på Bakkeløkka for å få det annonsert. 

 Dag 

 23/52  Dato møter oktober, november og desember  Dag  Se 23/46 

 23/53   Evt. 

 Ingen saker meldt. 

 Fagerstrand 19. september 2023 
 Lars 


